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Subject: RE: Call Vaccin Gazant

Received: Wed 2/10/2021 8:46:44 PM

Ik ben voor aad oor Europ oor NL. De andere twee namen dood c esuggereerd zijn potentiéle partners in

de witvoermg. Tot slot bewijst met al zijn suggesties voor anderen dat hij zelf de beste man voor de job 1s. Hij heeft

mij aangegeven geen nee te zeggen in het hypothetische geval dat hij wordt gevraagd.

Met vriendelijke groet,

neraal Ministerie van VWS

van: HE. EEE) BES (ERIE) “MERE ios a>Datum: woensdag 10 feb. 2021 7:49 PM

Aan: 5 minvws.nl>,BREnl

Kopie: BEE 5.1.2e ) 4] 5.1.2e @minvws nl, IERESH.
Onderwerp: Call Vaccin Gazant

Naar aanleiding van ons gesprek vanmiddag heb ik einde dag nog even gebeld met [FES in opvolging ook van het

contact da met hem had.

SAE
gaf aan, en ik ben het daar eigenlijk wel mee eens, dat je die zoektocht naar evt meer productiecapaciteit vooral Europees

moet inzetten, dat gaan we in NL niet oplossen.
Hij suggereerde om A te benaderen, die de operatie WARP Speed in de USA heeft geleid om zsm vaccins op de

amerikaanse markt te krijgen.

Hij was Jareniang IENCKECHENENN(vanuit UK) en heeft de Belgische nationaliteit “kent hem

persoonlijk en schat in dat, wanneer hij door de Minister/ Europese Commissie gevraagd zou worden, hij waarschijnlijk best wel

bereid zou zijn om nog zo'n klus op zich te nemen. Hugo de Jonge zou hem evt kunnen benaderen daarvoor en hem evt met

steun van andere landen richting Brussel kunnen loodsen? Ik vind het niet zo'n gekke gedachte alhoewel het natuurlijk wel wat

ingewikkelder is dan in NL iemand aanstellen. Ook het feit dat hij EEE heeft gewerkt kan wellicht een factor zijn (?). Wel

iemand die internationaal de weg weet in deze industrie en een interessant telefoongidsje heeft. Qua kaliber en uitstraling
waarschijnlijk wel voornamelijk geschikt op EU niveau.

lk heb van ook zijn prive-mail gekregen indien we deze route zouden willen bewandelen.

Daarnaast (of ipv) denk ik dat we ook in NL wel iemand moeten vragen die nog eens alle mogelijkheden aftast. Dan kwamen er 2

namen boven die echt weten hoe de vaccin wereld
i

it. | EEE 51.20BEa
Over beide ook even gesproken. Uiteindelijk lijkt och de best papieren te hebben. Ex-HALIX, jarenlang bekend met

vaccin productie, ook voorzitter RvAdvies Leiden Bioscience Park. Dus als iemand de weg weet in deze wereld is hij het wel.

We zouden Hugo dus kunnen voorstellen dat we eerst eens met hem bellen deze week.

Wat vinden jullie?
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